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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 24 października 2022 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta. 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

6. Dyrektorzy, prezesi i pracownicy jednostek miejskich. 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 24 października 2022 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek w imieniu Prezydenta Miasta zgłosiła wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych 

Gminy Miasto Świnoujście (jako pkt 3 porządku obrad). 

Dyskusja. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianie. 

Za głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty bez uwag przy 9 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych 

Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas dłuższy 

niż 3 lata. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ewidencji i Obrotu Nieruchomościami 

Małgorzata Borowiec. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na podwyższenie kapitału Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań,  

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością na liście osób oczekujących  

na taki lokal. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował, że temat 

dotyczący stanu realizacji budowy drogi S3 będzie omawiany na posiedzeniu w listopadzie 2022 r. 

oraz o wniosku złożonym przez trzech członków komisji w sprawie zwołania posiedzenia komisji  

w temacie remontu ul. Grunwaldzkiej.   

Dyskusja. 

 



 3 

Ad. pkt 10 – Zapoznanie z planami inwestycyjnymi PEC Sp. z o.o. (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informację w formie prezentacji przedstawili Prezes oraz Prokurent PEC Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 11 – Wolne wnioski 

 

Dyskusja, w wyniku której zadecydowano, że informacja na temat remontu ul. Grunwaldzkiej 

zostanie przekazana przez wykonawcę na sesji Rady Miasta Świnoujście w dniu 27 października 

2022 r. 

 

Ad. pkt 12 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 24 października 2022 roku o godz. 1445. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


